
证书编号：ISC-E-2020-0768-R

兹 证 明

河北固运特精密机械制造有限公司

统一社会信用代码：91131022MA0Dq9DC67
注册地址：河北省廊坊市固安县牛驼镇京九铁路东侧、京开路西侧（秋强印刷机械有限公司院内） 邮编: 065500
审核地址：河北省廊坊市固安县牛驼镇 106国道西侧（秋强印刷机械有限公司院内） 邮编: 065500

管理体系符合

GB/T24001-2016 idt ISO14001:2015标准要求
认证范围：

发证日期：2020年 11月 09日
换发日期：2022年 11月 11日
有效期至：2023年 11月 08

一般机械加工件的销售所涉及的相关环境管理活动

日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2020-0768-R

This is to certify that

Hebei Guyun Precision Machinery Manufacturing Co., Ltd

The social credit code：91131022MA0Dq9DC67
Registered Address: East side of Beijing Jiujiang railway and west side of Beijing open circuit (within the

courtyard of qiuqiang Printing Machinery Co., Ltd.) in Niutuo Town, Gu'an County, Langfang City, Hebei Province

Audit Address: West side of National Road 106, Niutuo Town, Gu'an County, Langfang City, Hebei Province (in

the yard of qiuqiang Printing Machinery Co., Ltd.)

Which is in conformity with

GB/T24001-2016 idt ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

The Relative Environment Management Activities about Sales of general machined parts

Issue Date：2020-11-09

Change Date：2022-11-11

Expiration Date: 2023-11-08

Environmental Management System Certificate


